



MISR NATIONAL STEEL
مصر الوطنية للصلب عتاقة

Invitation To Attend The Extraordinary General Assembly Messrs./members of the General Assembly Dear Sirs,	دعوة لحضور الجمعية العامة العادية السادة/ أعضاء الجمعية العمومية تحية طيبة وبعد،
<p>The Chairman of the Board of Directors has the honor to inform you that it has been decided to hold the Ordinary General Assembly of Misr National Steel Company "Ataqa" on Sunday Corresponding to 31 03/2024, at two o'clock P.m., at the company's headquarters located at 34 Damascus St., from Syria Street - Mohaddessin - Giza. and pursuant to the decision of the Advisor and CEO of the General Investment Authority No. 160 issued on 18.03.2020, the meeting will be held and participated in through modern means of communication using E-Magles technology, where Shareholders can vote remotely electronically on agenda items, as well as attend the meeting via video conference, which is considered physical attendance</p>	<p>يتشرف رئيس مجلس الإدارة بإحاطة سيادتكم بأنه قد تقرر عند الجمعية العامة العادية لشركة مصر الوطنية للصلب "عتاقة" يوم الأحد الموافق 31 / 03/ 2024 وذلك في تمام الساعة الثانية ظهرا . بمقر الشركة الكائن 34 شارع دمشق من شارع سوريا - المهندسين - الجيزة.</p> <p>وفي ضوء قرار السيد المستشار الرئيس التنفيذي للهيئة العامة للاستثمار رقم 160 الصادر بتاريخ 2020/3/18 سوف يتم عقد الاجتماع والمشاركة فيه من خلال وسائل الاتصال الحديثة باستخدام تقنية E- Magles حيث يمكن للمساهمين التصويت عن بعد إلكترونيا على بنود جدول الأعمال وكذلك حضور الاجتماع من خلال الاتصال المرئي "فيديو كونفرنس" والذي يعتبر حضورا فعلياً.</p>
<p>In order to consider and vote on the following agenda:</p> <p>1. Considering the company's Board of Directors' report for the financial year ending on December 31, 2023.</p> <p>2. Approval of the company's auditors' report on the company's financial statements for the fiscal year ending on December 31, 2023.</p> <p>3. Considering approval of the company's financial statements for the fiscal year ending on December 31, 2023.</p>	<p>و ذلك للنظر والتصويت على جدول الأعمال التالي:</p> <p>1. النظر في تقرير مجلس إدارة الشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023</p> <p>2. المصادقة على تقرير السادة / مراقبي حسابات الشركة علي القوائم المالية للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023.</p> <p>3. النظر في اعتماد القوائم المالية للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023.</p>
<p>4. Considering approval of the governance report for the financial year ending on December 31, 2023 in accordance with Article 40 of the rules for listing and delisting securities.</p> <p>5. Considering discharging members of the company's Board of Directors for their work in the company for the fiscal year ending on December 31, 2023.</p> <p>6. Considering approval of the compensation contracts concluded during the fiscal year ending on December 31, 2023, and authorizing the company's Board of Directors to conclude compensation contracts during the fiscal year 2024.</p> <p>7. Considering determination of the remuneration and attendance allowances for members of the company's Board of Directors for the fiscal year 2023.</p>	<p>4. النظر في اعتماد تقرير الحوكمة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 طبقاً للمادة 40 من قواعد قيد و شطب الأوراق المالية.</p> <p>5. النظر في ابراء ذمة أعضاء مجلس إدارة الشركة عن أعمالهم بالشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023.</p> <p>6. النظر في اعتماد عقود المعاوضة التي تمت خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 ، وتفويض مجلس إدارة الشركة في إبرام عقود المعاوضة خلال العام المالي 2024.</p> <p>7. النظر في تحديد مكافآت وبدلات حضور أعضاء مجلس إدارة الشركة عن العام المالي 2024</p>
<p>8. Considering approval of the donations made during the fiscal year ending on December 31, 2023 and determining donations for the fiscal year ending in 2024.</p> <p>9. Considering renewal of the appointment of both the office of Zarrouk, Salawi & Co., and determining its fees for the fiscal year 2024, and the office of Mr. Ahmed Mohamed Hussein, the company's auditor, and determining its fees for the fiscal year 2024.</p> <p>10. Considering Approval of the appointment of Ms. Mona Attia Mohamed Shalaby as a member of the company's Board of Directors.</p>	<p>8. النظر في اقرار التبرعات التي تمت خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 وتحديد التبرعات الخاصة بالعام المالي المنتهي في 2024.</p> <p>9. النظر في تجديد تعيين كلا من مكتب زروق و السلاوي وشركاهم وتحديد اتعابه عن العام المالي 2024 ، ومكتب السيد / احمد محمد حسين مراقب حسابات الشركة وتحديد اتعابه عن العام المالي 2024</p> <p>10. النظر في الموافقة على تعيين الاستاذة / منى عطية محمد شلبي عضو مجلس ادارة بالشركة</p>
<p>We would like to draw your attention to the following: First: Every shareholder has the right to attend the general assembly meeting in person or by deputizing another shareholder other than a member of the Board of Directors. For the validity of the delegation, it is required that it be confirmed in a written power of attorney. No shareholder may represent at the company's general assembly meeting by proxy with a number of votes exceeding 10% of the total</p>	<p>ونرجو ان نوجه عنايتكم الي ما يلي: اولاً: لكل مساهم الحق في حضور اجتماع الجمعية العامة بطريق الاصل او اذابه مساهم آخر عنه من غير أعضاء مجلس الإدارة ويشترط لصحة الاذابة ان تكون ثابتة في توكيل كتابي، ولا يجوز لأي مساهم ان يمثل في اجتماع الجمعية العامة للشركة عن طريق الوكالة عندما من الأصوات يجاوز 10% من مجموع الاسهم الاسمية من رأس مال الشركة، وبما لا يجاوز 20% من الاسهم الممتلئة في الاجتماع.</p>



MISR NATIONAL STEEL



MISR NATIONAL STEEL
مصر الوطنية للصلب عتاقه

nominal shares of the company's capital, not exceeding 20% of the shares represented at the meeting.	
Second: Shareholders who wish to attend the Ordinary General Assembly must prove that their shares are deposited with one of the records management companies or one of the approved banks licensed to manage records, at least three days before the date of the Ordinary General Assembly.	ثانياً: على السادة المساهمين الذين يرغبون في حضور الجمعية العادية ان يثبتوا ان اسهمهم مودعة باحدى شركات ادارة السجلات او احد البنوك المعتمدة المرخص لها بمباشرة ادارة السجلات وذلك قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة العادية بثلاثة ايام على الاقل.
Third: The possibility of using the electronic attendance voting feature through the E-Magles program.	ثالثاً: امكانية استخدام خاصية الحضور والتصويت الإلكتروني عن طريق برنامج E - Magles

Fourth: Those who wish to attend and vote electronically must send their information including the following: <ul style="list-style-type: none">• Full name• Attach a copy of proof of identity (national number – passport)• Mobile number• E-mail address• Attach a copy of the share freezing certificate• The unified code of the stock exchange• Number of frozen shares Through the following link: rebrand.ly/MisrNationalSteel Or through the QR code below. 	رابعاً: على السادة الراغبين في الحضور والتصويت إلكترونياً ارسال بياناتهم المتضمنة التالي: <ul style="list-style-type: none">• الاسم رباعي• ارفاق صورة من إثبات الشخصية (الرقم القومي - جواز السفر)• رقم المحمول• عنوان البريد الإلكتروني• ارفاق صورة شهادة تجميد الاسهم• الكود الموحد للبورصة• عدد الاسهم المجمدة وذلك من خلال الرابطة الآتية: rebrand.ly/MisrNationalSteel او خلال QR code الوارد ادناه. 
Fifth: Electronic voting begins on 24/03/2024 and continues until 31/03/2024 the Ordinary General Assembly.	خامساً: يبدأ التصويت الإلكتروني من تاريخ 2024/03/ 24 ويستمر حتى تاريخ 2024/03/31 انعقاد الجمعية العامة العادية.
Sixth: Any questions related to the issues presented to the Ordinary General Assembly must be submitted in writing to the Secretariat of the Board of Directors at the company's headquarters by registered mail or by hand at least three days before the date of the General Assembly. Discussion in the Ordinary General Assembly is limited to items of the agenda only.	سادساً: اي اسئلة تتعلق بالموضوعات المعروضة على الجمعية العامة العادية يتعين تقديمها كتابة الى امانة سر مجلس الإدارة بمقر الشركة بالبريد المسجل او باليد قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة بثلاثة ايام على الاقل وتقتصر المناقشة في الجمعية العامة العادية حول ما ورد بجدول الأعمال فقط.
Seventh: The decisions of the Ordinary General Assembly are issued by an absolute majority of the number of votes determined for the shares represented at the meeting.	سابعاً: تصدر قرارات الجمعية العامة العادية بالاغلبية المطلقة لعدد الاصوات المقررة للاسهم الممثلة في الاجتماع.
Yours sincerely,, Chairman of the Board GAMAL ABDELKADER ABDELBASIR	و تفضلوا بتقبل فائق الاحترام,,, رئيس مجلس الإدارة جمال عبد القادر عبد البصير

